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Inleiding 
Recent is meningsvormend debat gehouden omtrent de volgende te nemen stap in het project Aquathermie Muiderberg. 
Tijdens dit debat verwees de portefeuillehouder naar het TCO onderzoek als antwoord op vragen van onze fractie over of het 
financieel gezien niet aantrekkelijker zou kunnen zijn het geld dat we van plan zijn beschikbaar te stellen of garant voor te 
staan, te besteden aan bijvoorbeeld warmtepompen voor elke woning. Zeker gezien de recente publiciteit rondom 
warmtenetten, die aanzienlijk duurder bleken dan verwacht, is dit een belangrijke afweging. 
 
Bij bestudering van de tabel met de kosten over 30 jaar (de Total Cost of Ownership) in dit onderzoek, werd het ons niet 
duidelijk hoe de totalen tot stand gekomen waren. Navraag bij de betreffende ambtenaren leerde dat ook zij dat niet konden 
reproduceren, waarna uitleg werd ontvangen van bureau Witteveen en Bos. Er bleek gerekend te zijn met indexaties, wat niet 
in het rapport stond vermeld. Daarnaast stond er in de tabel dat bepaalde kosten per WEQ waren, waar dit niet juist bleek. 
 
In de beantwoording werd de gebruikte indexatie van de gasprijs (4% per jaar) en elektriciteitsprijs (2% per jaar) wel vermeld. 
De indexatiepercentages van overige kosten, en de basisprijs/ -kosten van zowel gas als elektriciteit die in de berekeningen 
zijn meegenomen werden ook niet vermeld. 
 
In technische vragen werd hier tot tweemaal toe om gevraagd. Deze kosten en gehanteerde indexaties blijken niet bekend te 
zijn binnen Gooise Meren. Navraag bij Witteveen en Bos heeft ook niet tot inzicht in deze cijfers geleid, en werd in de 
beantwoording vooral aangegeven dat de berekeningsmethode zeer complex is en het niet noodzakelijk is daar inzicht in te 
hebben als raadslid. Wel werd na de tweede keer aangeboden dat samen met andere raadsleden een afspraak gemaakt kan 
worden met iemand van Witteveen en Bos om een gesprek over de TCO te hebben. 
 
Vraag 1 
Is het college van mening dat het voor een project van dergelijke omvang in zowel financiën als maatschappelijke impact, van 
belang is dat het basisbegrip binnen de eigen ambtelijke organisatie van Gooise Meren over hoe het vergelijk tussen de 
verschillende oplossingen zoals in het TCO onderzoek staan beschreven, en welke belangrijke grondslagen hierbij gebruikt 
zijn, bekend is? 
Zo nee, waarom niet? 
Zo ja, hoe gaat het college er voor zorgen dat dit begrip er komt? 
 
Vraag 2 
Is het college van mening dat het, zeker wanneer de pfh hiernaar verwijst in tijdens het meningsvormende debat, van belang 
is dat raadsleden de beschikking kunnen krijgen over de basisuitgangspunten waarop een TCO onderzoek is gebaseerd? Dat 
wil zeggen de belangrijkste kostenposten in het uitgangsjaar, plus de gehanteerde indexaties over deze belangrijkste 
kostenposten over de looptijd van het TCO onderzoek? 
Zo ja, zouden wij deze graag als bijlage bij de beantwoording van deze vragen ontvangen 
Zo nee, hoe wordt de raad dan geacht een gedegen afweging te maken tussen de verschillende opties en hun impact in dit 
majeure project? 


